
Bestyrelsesmøde 8 oktober 2024 

Deltagere: Bjarne Gaarder, Carsten Petersen, Ronni Jensen, Lena Havsteen, Per Christensen & 
Gry Martinsen  

 

1) Godkendelse af referater 

Gennemgået og godkendt  

 

2) Økonomi 

Økonomien er gennemgået og ser overordnet positivt ud.  

Kantinen har gjort det godt i indeværende år og forventes ligeledes til næste år.  

Sponsorer budgettet bliver sat ned.  

 

3) Generalforsamling 2024 

Arne Krog er dirigent.   

Vedtægtsændring at kantineudvalget skal ind i bestyrelsen og Ronni Jensen stiller op. 

Ungdomsformand skal findes.  

Formanden skal finde en ny næstformand.  

Næstformand skal findes og det skal Bjarne  

Generalforsamling foregår i kantinen  

Bestyrelsen mødes kl. 17:30 og generalforsamling går i gang kl. 18:30  

 

4) Nyt fra tennis 

Tennisbanerne er ved at lukke ned pga. sæsonen  

 

 



5) Nyt fra formanden 

Været til møde i hallen ift. koncert  

 

6) Nyt fra Ungdom 

Der er blevet lavet trænerkontrakter.  

Alle ungdomstræner-roller er fyldt ud.  

En masse glade spilere.  

Udendørssæsonen begynder at slutte og indendørs starter op.  

 

7) Nyt fra Senior 

Herresenior har været presset i efteråret pga.  frafald af spillere, men fremgang af andre spillere.  

Damehold presset på medlemmer, men har indgået samarbejde med GIF.  

Veteraner spiller 8-mands i stedet for 11-mands. 

 

8) Nyt fra Bane/Sponsor/Vedligehold 

Der skal spares i kommunen. 

Der er et nyt lysanlæg på vej.  

Hegnet til stadion er usikkert hvornår det kommer.  

Køkkenet skal renoveres og der søges tilskud fra kommunen. 

 

9) 125-jubilæum  

Simon fra DBU kommer snarest i efteråret og skal se klubben ift. oldboys landsholdet  

Hallen er reserveret  

Et udvalg er i gang med at blive udformet  

Bo Daugaard vil gerne lave en billedeserie inde i klubhuset op til jubilæum  



Tidligere/ældre spillere skal ligeledes have en invitation til jubilæum  

 

10) Evt 

Ungdomsspillere har brugt puff-barer og e-cigaretter i omklædningsrummet.  

Rygeforbud inklusiv puff-barer og e-cigaretter indenfor i klubben.  

Der er blevet sendt en mail ud omkring brug af mobiltelefon i omklædningsrummet til forældre ift. 
tiktok.  

Reglement skal opdateres. 

Billeder og skriv skal laves omkring ovenstående og sættes op i omklædningsrummet. 

Fodboldfitness er blevet spurgt om det kan opstartes og der er sagt go. Med Nadja og Mandy. 

Opstarte samarbejde med vollyball-klubben og hvis det bliver relevant, skal der indgås en aftale 
om kontingent og udvalg 

 

 

11) Næste møde  

21 november  

Generalforsamling  

I kantinen.  

Bestyrelsen mødes 17:30 til mad.  

Generalforsamling starter 18:30.  

 

 

 

 

 



Vedtægterne punkt 7 om valg på generalforsamlingen: 

7a) Formand - ulige år - udgår 

7b) Næstformand - Gry - genopstiller ikke 

7c) 2 suppleanter - Mogens Nielsen & Emil Kobbernagel 

7d) Revisor & suppleant - Keld Jørgensen & Sebastian Green 

7e) Seniorformand - ulige år - udgår 

7f) Ungdomsformand - Ronni Jensen, genopstiller ikke 

7g) Sponsorformand & Suppleant - Per Christensen & Jesper Holm 

7i) Tennisformand - ulige år – udgår 

 

 

 

Underskrifter på godkendelse af referat:  

 

 

_______________________   __________________________ 

 

 

_______________________   ___________________________ 

 

 

________________________  ___________________________ 

 

 

 


